
Protokół  

z zebrania Rady Rodziców w dniu 07.09.2023 r.  

W zebraniu udział wzięli: Agnieszka Kulczyńska - Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego  

w Świdnicy, Beata Strzelczyk – Zastępca Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego  

w Świdnicy, Kaja Magdziak – Pedagog szkolny oraz 14 członków Rady Rodziców. Poruszone 

zostały następujące tematy: 

1. Wybór Prezydium Rady Rodziców na rok szkolny 2023/2024. W skład nowego 

Prezydium wchodzą: 

Przewodniczący RR – Sebastian Kołodziej, 

Z-ca Przewodniczącego RR – Przemysław Kapusta, 

Sekretarz – Maja Kostrzewa, 

Skarbnik – Agnieszka Jaskulska. 

2. Była Skarbnik RR – Ewa Białowąs przekazała wszystkie dokumenty nowej Skarbnik Rady 

oraz stan konta Rady na dzień 7 września. Aktualny stan konta, bilans wpływów 

i wydatków zostanie opublikowany na stronie internetowej Szkoły, w zakładce Rady 

Rodziców. Utrzymanie konta Rady wymaga zgłoszenia dwóch osób z RR oraz 

nauczyciela – opiekuna SKO. Ze strony RR osobami tymi będą: Agnieszka Jaskulska 

i Maja Kostrzewa. Nauczyciela zgłosi Dyrekcja szkoły. 

3. Rada Rodziców jednomyślnie ustaliła, że kwota składki na RR pozostanie na tym samym 

poziomie, co w zeszłym roku i wynosi 50 zł. Rada Rodziców przygotuje list i zestawienie 

działań podjętych w ostatnich latach przez Radę, które zostaną przekazane rodzicom 

uczniów za pośrednictwem e-Dziennika. 

4. Rada Rodziców poddała pod dyskusję kwestię kontynuacji Programu Motywacyjnego 

dla uczniów. Dyrekcja zobowiązała się omówić powyższy temat z kadrą nauczycielską, 

a następnie uzgodnić z Radą Rodziców formę, w jakiej program będzie kontynuowany. 

5. Powrócił również temat przyłącza internetowego szkoły. Przewodniczący RR 

poinformował nową panią Dyrektor o krokach poczynionych w tej kwestii: 

zdiagnozowano potrzebę stabilniejszego łącza internetowego oraz potrzebę kablowej 

sieci internetowej wewnątrz budynku szkoły. Zarówno Dyrekcja, jak i Rada Rodziców 

są zgodni, że należy przeanalizować możliwości finansowe i podjąć temat na nowo. 

6. Pani Pedagog przedstawiła ewaluację Programu Wychowawczo-Profilaktycznego 

szkoły. Omówiła wyniki ankiet przeprowadzonych wśród nauczycieli, rodziców 

i uczniów oraz przedstawiła zmiany wprowadzone do Programu. Członkowie RR 

poprosili o zwiększenie ilości warsztatów i spotkań z psychologiem dla dzieci 

i rodziców, informowanie o spotkaniach z wyprzedzeniem m.in. za pośrednictwem RR, 

oraz konsekwentne przestrzeganie zakazu korzystania z telefonów komórkowych w 

szkole. Rada Rodziców pozytywnie zaopiniowała Program Wychowawczo-

Profilaktyczny na rok szkolny 2023/2024. 

Rada Rodziców rekomenduje zastąpienie w PROGRAMIE WYCHOWAWCZO- 

PROFILAKTYCZNYM sformułowania „obywatele Ukrainy” sformułowaniem „obywatele 

innych Państw”. Dotyczy to np. zapisu „…integracja uczniów będących obywatelami 

Ukrainy z zespołem klasowym”. 



7. RR rozmawiała również na temat przywrócenia dystrybutorów wody. Dyrekcja 

zobowiązała się sprawdzić możliwość instalacji takich dystrybutorów w Powiatowej 

Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Zielonej Górze, a Przewodniczący RR sprawdzi 

koszt najmu i zakupu takich dystrybutorów. Ostateczna decyzja podjęta zostanie 

wspólnie, a sfinansowana będzie ze środków RR. 

8. Dyrekcja przedstawiła propozycję dni wolnych w obecnym roku szkolnym i są to 

następujące daty: 

➢ 2-3.11.2023 

➢ 2.05.2024 

➢ 14-16.05.2024 

➢ 31.05.2024 

Po krótkiej dyskusji RR zaakceptowała proponowane daty. Pozostał jeden dzień do dyspozycji 

na bieżące potrzeby szkoły. 

9. Dyrekcja dokonała rewizji statutu Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Świdnicy. 

Poruszone zostały następujące kwestie: 

➢ nadzór pedagogiczny w szkole – nadzór pedagogiczny w roku szkolnym 

2023/2024 sprawować będzie Z-ca Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Świdnicy; 

➢ nagrody książkowe dla uczniów z czerwonym paskiem – Dyrekcja zasugerowała 

podniesienie progu średniej ocen, za który uczniowie dostawaliby nagrody 

książkowe na zakończenie roku szkolnego, jednak większością głosów Rada 

Rodziców zadecydowała o utrzymaniu średniej ocen na poziomie 4,75; zgodnie 

ustalono jednak, że uczeń musi wykazać się wzorowym zachowaniem, żeby 

otrzymać nagrodę; 

➢ dni dyrektorskie i opieka nad uczniami w dni wolne od szkoły – szkoła wymagała 

będzie pisemnych deklaracji rodziców w dodatkowe dni wolne od szkoły, 

w przypadku kiedy rodzic nie ma możliwości zaopiekować się dzieckiem. 

10. Członkowie RR poprosili o przeprowadzanie zebrań z rodzicami według schematu 

z poprzednich lat, czyli z podziałem na dwie grupy: 

1) Klasy 1-3 – godz. 16.00 

2) Klasy 4-8 – godz. 17.00. 

11. Na zakończenie RR poruszyła jeszcze kilka drobnych kwestii, które wywołane zostały 

w trakcie zebrań klasowych: 

➢ zmiana godzin kursowania autobusów porannych z Lipna i Grabowca (obecne 

wyjeżdżają bardzo wcześnie rano i dzieci muszą długo czekać w szkole na 

lekcje), 

➢ zmiana sposobu przeprowadzania zajęć z Techniki (wprowadzenie więcej 

wiedzy praktycznej), 

➢ zajęcia dodatkowe po lekcjach (jaka jest tegoroczna oferta zajęć), 

➢ możliwość profilowania sprawdzianów klas ósmych pod kątem egzaminów 

końcowych. 

Protokół sporządziła Maja Kostrzewa 


